

Agenda MR/OR vergadering van 19 april 2022

Locatie: De Driesprong
Aanvang: 19.30u
20.00u samen met OR
Notulist: Michelle



Leerkrachten MR	Opmerking
Carla Sniijders (gr 3/4)	
Michelle de Craen-Wouters (gr 6) gedeeld secretarisschap	
Aukje van Ham (gr 3)	
Dionne van Waarden (gr 7) gedeeld secretarisschap	afgemeld
Ouders MR	Opmerking
Daisy van Lil	
Saskia Koks (voorzitter)	
Claudia de Jong	
Rens Michielsen	afgemeld
Ouders OR	Opmerking
Rianne van Beckhoven	
Yvonne Jansen	
Colette van Praat	
Mariëlle Paans	
Ilse Donkers	sluit later aan
Overige aanwezigen:	
Erik Peters (directie)	

Agendapunten:

Wat?	Wie?	Korte toelichting	Actie*
Opening			
Goedkeuren notulen van 9- 3-2022			
<ul style="list-style-type: none">- Weetjes zijn niet gepubliceerd op de app. Michelle & Dionne hebben ze wel gemaakt, vergeten op de app te zetten. Michelle zorgt voor een bericht op de app na deze vergadering.- Vakantierooster niet meer doorgestuurd, MR was in de veronderstelling dat dit wel zou gaan gebeuren. Er zijn geen grote veranderingen meer aangebracht aan het rooster. Miscommunicatie geweest tussen MR en directie. Houd elkaar scherp als iets niet doorgestuurd wordt volgens afspraak. Definitief vakantierooster staat al in de app.			

Verkiezingen nieuwe leden	Michelle	Zie ledenlijst	Ter info
Dit jaar zijn er geen leden die de termijn van 3 jaar afronden. Geen verkiezingen nodig dus. Volgend jaar zullen echter 4 leden aan het eind van een termijn zijn. Hier moeten we op tijd rekening mee houden en informatie uitsturen wat betreft verkiezingen (volgend schooljaar rond deze tijd).			
Informatiestuk MR	Dionne	Update/afspraken stand van zaken	Ter info
Het is door omstandigheden niet gelukt om alles af te ronden, wordt doorgeschoven naar volgende vergadering. We streven er nog steeds naar om dit schooljaar het document af te ronden en het op de app te krijgen.			
Informatie TSO app	Michelle	Laatste check of dit online kan	Ter besluit
<p>Nog een aantal vraagstukken over dit punt die open zijn blijven staan:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Chillruimte is het hele schooljaar al niet in gebruik, kan niet bemand worden. Dit moet duidelijk gecommuniceerd zijn. Er zijn geen vrijwilligers om dit te regelen. Komt later terug in de vergadering. - Stand van zaken betaling = ongeveer 70% is betaald. Dit was de ondergrens. - Alert zijn op 'vrijwillige bijdrage', regels hierover zijn aangescherpt. - De zin in de tekst over het eventueel teveel geïnde geld, deze zin moet anders geformuleerd worden. 'Betalende ouders' moet er uit gehaald worden. Het wordt niet verrekend met betalende ouders, bedrag dat teveel is binnen gekomen zal volgend jaar in mindering gebracht worden op het totaal. - Mailadres directie er bij vermelden voor eventueel in termijnen betalen. - Als deze puntjes zijn aangepast kan het stuk op de app. Hoeft niet meer langs de MR. - Michelle mailt dit stukje uit de notulen naar Erik en die past het aan. 			
NPO	Erik	Evaluatie jaar 1/voorblick jaar 2	Ter info
<p>Vorig jaar hebben we een aantal domeinen beschreven waar we actie op gaan ondernemen met de NPO gelden. Dit hebben we geëvalueerd afgelopen tijd om te kijken waar we volgend jaar mee verder gaan, hieronder een korte samenvatting met nieuwe actiepunten voor volgend schooljaar:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Didactiek: Extern advies in de klas voor de doelenplanner & kijkwijzers vakinhoudelijk specificeren. - Sociaal-emotioneel: Groepsanalyse gevolgd, 3 mensen worden opgeleid om dit intern te gaan doen & teamtraject gaat door. - Formatie: volgend jaar zal er waarschijnlijk weer NPO-geld worden gebruikt in de formatie. - Intern specialisten: actie gaat door volgend jaar. - Schoolkracht: Projecten blijven doorlopen, eerste stappen zijn gezet en worden voortgezet. - Vermindering werkdruk/teambuilding: ervaringen zijn goed, wordt doorgezet. Volgend jaar nieuw is een schoolfeest voor de leerlingen (vanuit de leerlingenraad). - Creatieve/culturele vorming: continueren, evalueren en borgen. Carla en Wieteke nemen deel van de taken van Marij over volgend jaar. 			

- Verhoging vakmanschap: zouden begeleiding krijgen met Edux, door mensen die stoppen niet haalbaar geweest dit jaar. Gestopt met Edux dit jaar. We hebben deze winter een sprint gemaakt vanuit subsidie meer handen in de klas, volgend jaar komt er wel externe begeleiding. We hebben als team stappen gemaakt door zelf aan de slag te gaan, dit geld nemen we mee naar volgend jaar.

Over het algemeen lopen we goed op koers, zijn we tevreden over de inzet van de NPO gelden. Punt bruin vraagt nog de meeste aandacht, dit staat wel goed in de steigers. We hebben langer de tijd om de NPO gelden uit te geven dus we willen wat zuiniger aan gaan doen zodat er ruimte blijft.

Formatie	Aukje	Korte toelichting aanzet formatie	Ter info
----------	-------	-----------------------------------	----------

Proces loopt in verschillende fasen. We hebben nu de getallen gekregen waarmee we kunnen gaan rekenen. Werkgroep praat mee over hoe we de uren verdelen. Werkgroep is een mooie afspiegeling van het team. Waar nu over nagedacht wordt is:

- De groepsverdeling, lastige aantallen dus dit is nog best een puzzel. We proberen zoveel mogelijk uit de formatie te halen.
- De opslagfactor (verhouding lesgevende taken en overige taken). Afhankelijk van de groep meer of minder overige taken.
- Taakbeleid komt aan bod, welke taken zijn er allemaal en hoeveel uren worden daaraan toegekend.

PMR moet instemming geven, OMR wordt geïnformeerd en eventueel advies gevraagd. Erik gaat daarna individueel naar de taakbelasting kijken. Proces loopt, streven is voor 1 mei klaar te zijn (dat gaat niet lukken, dit zal ergens half mei worden. Lang jaar dus er is nog voldoende tijd om alles af te ronden).

Omslagpunt is gemaakt, we zitten nu drie leerlingen in de plus (dit was in de min). Er zitten nu meer kinderen in de onderbouw, die wegen iets zwaarder waardoor er meer ruimte komt. We hoeven geen gekke dingen te doen qua personeel.

Er is nog geen zicht op een nieuwe gymdocent. Dit willen we wel heel graag, we komen er nu achter dat er niet zoveel buurtsportcoaches zijn. Er loopt wel een lijntje met twee jongens die het zelf willen gaan doen, het ziet er naar uit dat dit gaat lukken tot in ieder geval het einde van het jaar. Zijn echter niet bevoegd om les te geven, zal onder toezicht moeten gebeuren. We zullen hier dus zelf toezicht moeten houden (enkel leerkrachten die de bevoegdheid zelf hebben).

De groepsindeling van volgend jaar speelt wel onder de ouders van de bovenbouw, nieuwsgierig wat er gaat gebeuren met de groepen 5 en 6 volgend jaar. Communicatie is hierin belangrijk, zodra er meer duidelijk is kan er gecommuniceerd worden maar echt pas als het aan alle kanten duidelijk is.

GMR	Carla		Ter info
-----	-------	--	----------

Er is een GMR vergadering geweest, op het moment dat het kindje in Baarle-Nassau verongelukte. Veel mensen weggeroepen, vergadering daarna niet door gegaan. Géén bijdrage vanuit de GMR dus deze keer.

Samen met OR			
Opening			
Opgave rondvraag			
Geen rondvraag opgegeven.			
Ouder-betrokkenheid	OR	Hoe kunnen we meer ouderbetrokkenheid creëren?	Ter discussie
<p>We merken dat het steeds moeilijker is om mensen te krijgen, hoe kunnen we ouders meer bij school betrekken? Niet alleen maar voor de leuke dingen.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Als MR hadden we het er over dat we graag zelf meer zichtbaar willen zijn, OR heeft het hier ook over gehad zodat iedereen weet wie er in de MR/OR zitten. Beide groepen willen graag meer actief zijn/zichtbaarder zijn. - Misschien de afgelopen 2 jaar erger geworden door Corona, mooi aanknopingspunt om nu te starten. - Probleem met vrijwilligers is heel urgent bij brigadiërs en TSO. - Ouders elkaar laten ontmoeten op school? Informele informatiebijeenkomst waar vragen beantwoord kunnen worden of opties besproken kunnen worden. <p>Plan van aanpak:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Er komt een dubbele flyer voor TSO & brigadiërs, aanvullen met TSO/brigadier café (bijeenkomst op school). Voor de vakantie! Leerlingenraad gaat flyeren op donderdag bij de ouders die hun kinderen op school komen ophalen, - Reminder per mail naar ouders na de meivakantie - Stapeltje wegleggen bij Koningsdag - Klassenouders aanschrijven om in de groepsapps te verspreiden - Iris bericht plaatsen op 'ons Alphen-Chaam' - Erik maakt posters (ook digitaal) en ouders verspreiden dit door het dorp (Rianne en Saskia zorgen hiervoor). 			
Vergaderpunten	OR	Vaststellen jaarlijks terugkerende gezamenlijke vergaderpunten	Besluit
<p>Ouders in de OR kunnen eventueel feedback geven over bepaalde punten, zoals vakantierooster. OR kunnen we meer als klankbord gebruiken. Ouders van de OR sloten voorheen wel eens aan bij de MR vergaderingen maar merkten dat het lastig was omdat zij enkel toehoorder zijn.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Agenda van de MR is openbaar, mochten OR leden ergens over willen meedenken kunnen zij dit aan de MR laten weten zodat eventueel stukken gedeeld kunnen worden (wanneer mogelijk). - Sparren met elkaar als ouders zijnde is prettig. Voorzitters kunnen contact hebben voor een vergadering om eventueel punten mee te nemen naar OR of MR. - Is het mogelijk om een punt toe te voegen aan de vergadering om eventueel wel feedback op te halen tijdens de vergadering? Dit zoeken we uit, gaan we over nadenken. - Vooraf inbreng verzamelen bij de OR, zodat MR lid dit mee kan nemen in de vergadering. - OR neemt contact op met MR als er belangrijke punten zijn of punten waar ze een mening over hebben. Initiatief ligt bij de OR. 			

Hygiëne schoolgebouw	OR		Ter info
<p>Ouders van de OR zijn geschrokken van hoe de school er uit ziet. Zij hebben dit ook al bij Erik aangegeven en er zijn ondertussen wel wat dingen gebeurd, er zijn gesprekken geweest met het schoonmaakbedrijf en de schoonmaakster zelf.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Er is onderhoud geweest aan de plafondplaten, het dak is ook gewoon niet goed dus bij de volgende regenbui zullen de platen misschien weer gaan schimmelen. - Er is geen geld (genoeg) om te investeren in onderhoud in de school. - Signaal vanuit de OR is serieus genomen en er is actie ondernomen op de schoonmaak, hier zou verbetering in moeten komen. - Gemeente heeft weer een nieuwe hindernis wat betreft de nieuwbouw, duurt waarschijnlijk langer. Gemeente heeft aangegeven een gesprek aan te willen gaan wat betreft het onderhoud van de school. Dit gesprek komt na de meivakantie. Het gebouw vraagt meer wat betreft onderhoud, hierover gaan we ook het gesprek met de gemeente over aan. 			
Werving ouders	Michelle	Werving vrijwilligers TSO/OR & Brigadiers	
Zie hierboven. Al besproken bij agendapunt OR.			
Gezonde school	Rens		
<p>Rianne geeft een update over de Gezonde School.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Beleid binnen de school besproken, trakteren, schoolfruit, melk. - TSO gevraagd om te observeren wat er in broodtrommels zit. Hier kwamen uiteenlopende dingen bij naar voren. Vooral in de bovenbouw, wie maakt de boterhammen? Is de vraag. - Onderzoek naar fruit op school, eventueel voor volgend jaar. - Gezonde dingen stimuleren in plaats van dingen verbieden. - De OR probeert er al rekening mee te houden in traktaties (bv Pasen) - Opties voor traktaties in de klas aan het bedenken, ook alternatieven. - Er zijn een paar vragen weggelegd bij de leerlingenraad. 			
Nieuwbouw			Ter info
<p>Nieuwe informatie: Provincie komt met reactie omdat locatie van de school op provinciale grond staat, zij willen nu een visiestuk vanuit de gemeente waardoor het allemaal wat langer kan duren.</p>			
Rondvraag			
<ul style="list-style-type: none"> - Puntjes voor op de app (wist je dat) Michelle & Dionne nemen dit samen door en kijken of er wat op de app kan. 			
Sluiting			

*Actie = Ter discussie/Ter info/Advies/Besluit